



TITANIUM Pin Cutter

made of titanium

Our Pin Cutter is now available in **TITANIUM** – with titanium nitride coated jaws, a special hardened cutting edge (approx. 60HRC) and a handle made of titanium.

Due to the titanium material the instrument is now 30% less in weight and has a longer durability against corrosion.

The instrument is cutting off wires, bolts and pins with up to 6 mm diameter!

*Unser großer Bolzenschneider ist ab sofort in **TITAN** erhältlich. Er zeichnet sich durch Backen mit Titanlegierung, speziell gehärtete Schneidflächen (ca. 60HRC) und Griffe aus Titan aus.*

Durch die Verwendung von Titan ist das Instrument nun ca. 30% leichter geworden und hat eine wesentlich längere Haltbarkeit gegen Korrosion.

Das Instrument schneidet ohne Probleme Drähte, Schrauben/Bolzen und Stifte mit bis zu 6 mm Durchmesser!

Ordering Information – Bestellinformation

30-110.60TI Titanium Pin Cutter

For further product details and ordering information please contact your Orthomedical sales team. We will help you to find the appropriate product.

► More titanium instruments upon request!

30-110.60TI Titan Bolzenschneider

Für weitere Produkt- und Bestellinformationen kontaktieren Sie bitte Ihr Orthomedical Vertriebs-Team. Wir helfen Ihnen gerne das passende Produkt zu finden.

► Weitere Titan-Instrumente auf Anfrage!

A good grip

